



Academic Dress Rental for Bachelor's Degrees Graduates

Introduction

All graduates attending the 94th Congregation and Graduation Ceremonies **must** wear the appropriate academic gown of their respective Faculties.

Academic dress rental services will be provided by Tick Your Gown. Graduates will deal directly with the service provider. CUHK will not be responsible for any disputes or claims between graduates and the service provider.

Registration

Please log in to www.tyg.hk/cuhk2024 to complete your application and payment at least 7 days prior to the collection date.

Payment

Total Cost: HK\$600 (includes a HK\$100 rental fee for 60 days* plus a refundable deposit of HK\$500#)

Late/Extension Fee: HK\$100 for every 7 days (every 7 days charged as one unit)

If the gown is damaged, the following fees will apply:

	Removable Stains	Irreversible Damage
Gown	HK\$50-\$100	HK\$200
Hood	HK\$30	HK\$150
Hat and Tassel	HK\$30	HK\$150

* For graduates collecting their academic dress at Tick Your Gown outlets, 'day one' is the date the academic dress is received. For those using courier services, 'day one' is defined by the submission date of the registration form.

The entire or part of the deposit may be forfeited to cover damage charges or late/extension fee. However, the service provider cannot request additional payments from graduates. Any remaining deposit after forfeiture (if applicable) will be refunded within 60 days after the forfeiture.

If the graduate cancels the rental service, the provider will refund all the payments (including the rental fee and deposit) within 30 days of receiving the cancellation request or after the last Congregation of the academic year, whichever is earlier.

Collection Period: 5 October 2024 to 20 November 2024

Please visit www.tyg.hk/cuhk2024 to view service locations and opening hours.

The hood of the gown is edged with different colours for each Faculty. Please ensure you collect the correctly coloured hood before leaving. (More details are available at [here](#))

Degree/Faculty	Colour	Degree/Faculty	Colour
Arts	Pale yellow	Medicine	Deep magenta
Business Administration	Grey	Bachelor of Chinese Medicine, Medicine	Edge: Mauve Border: Deep magenta
Education	Light blue	Bachelor of Medical Sciences, Medicine	Edge: Deep magenta Border: Gold
Engineering	Orange	Bachelor of Nursing, Medicine	Edge: Deep magenta Border: Ivory
Law	Old gold	Bachelor of Pharmacy, Medicine	Edge: Deep magenta Border: Light purple
Science	Mauve	Social Science	Sage green



香港中文大學
The Chinese University of Hong Kong

Collection Methods

In person

By authorised person

By Courier (at graduates' expenses)

Enquiries

Tick Your Gown

Tel: 5166-3292

Email: www.tyg.hk@gmail.com

CUHK Business Unit

Tel: 3943-7882

Email: gown@cuhk.edu.hk



學士學位畢業生租借學袍安排

簡介

出席典禮的畢業生必須披著所屬學院學袍。

學袍租借服務經由 Tick Your Gown 負責營運。應屆畢業生將直接與服務營運商租借學袍，而香港中文大學則不涉及應屆畢業生與服務營運商之間任何服務或金錢糾紛。

申請程序

由即日起可登入 www.tyg.hk/cuhk2024 申請及付款。請於領袍前最少 7 天完成登記。

費用合共：HK\$600 (包括租借期為 60 天的租金 HK\$100 *另包括可退還之按金 HK\$500#)

逾期/延長租期費用：HK\$100 可再延長租期 7 天 (以每 7 天為一個單位收費一次)

如學袍損壞，營運商將徵收以下費用：

	可清洗污積	完全損壞
學袍	HK\$50-\$100	HK\$200
兜囊	HK\$30	HK\$150
帽及流蘇	HK\$30	HK\$150

* 如親自領取學袍，租借期由領取日開始計算為第一天。如自費速遞學袍，租借期由網上遞交登記表格開始計算為第一天。

按金可作為扣除因損壞學袍、遺失學袍、逾期歸還學袍及延長租用學袍的費用。而扣除所有按金後，不得另行收取任何額外金額。按金的餘額將於 60 天內退還。

如應屆畢業生取消已付費的租借學袍服務，已繳交的費用 (包括租金及按金) 將會於取消服務 30 天內退全數退回。

領取學袍時間：2024 年 10 月 5 日至 11 月 20 日

請登入 www.tyg.hk/cuhk2024 瀏覽服務地點及開放時間

學袍兜囊邊鑲有個別學院的專用顏色帶，離開租袍處前請確認已領取正確的學袍兜囊。(請參閱[網頁](#))

學院/學位	兜囊邊的顏色帶	學院/學位	兜囊邊的顏色帶
文學院	淡黃色	醫學院	深洋紅色
工商管理學院	灰色	醫學院 中醫學學士	淡紫色帶 綴以雙行深洋紅色邊
教育學院	淺藍色	醫學院 醫學科學學士	深洋紅色帶 綴以雙行金色邊
工程學院	橙色	醫學院 護理學士	深洋紅色帶 綴以雙行象牙色邊
法律學院	古金色	醫學院 藥劑學士	深洋紅色帶 綴以雙行淺紫色邊
理學院	淡紫色	社會科學院	草綠色



香港中文大學
The Chinese University of Hong Kong

領取方法

親自領取

委託代領學袍

自費速遞學袍

查詢

Tick Your Gown

電話：5166-3292

電郵：www.tyg.hk@gmail.com

香港中文大學商務組

電話：3943-7882

電郵：gown@cuhk.edu.hk